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Protokół Nr 58/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w dniu 2 listopada 2015 roku 

w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu 

ul. Spokojna 13 

      

   Stan Członków Zarządu  - 5 

     Obecnych - 5 

 

Ad. 1 

O godzinie 13:30 Przewodniczący Zarządu rozpoczął posiedzenie Zarządu zgodnie z listą 

obecności (załącznik Nr 1 do protokołu)  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1. Arkadiusz Janowicz   - Przewodniczący Zarządu 

2. Danuta Patkowska    - Wicestarosta Powiatu   

3. Andrzej Potyra    - Członek Zarządu 

4. Wojciech Wojtkiewicz   -  Członek Zarządu 

5. Urszula Sawicka     - Członek Zarządu 

 

Spoza Zarządu w posiedzeniu wzięli udział: 

 

1. Małgorzata Popławska – Skarbnik Powiatu 

2. Ferdynand Łukasik – Przewodniczący Rady Powiatu w Myśliborzu 

3. Mariusz Norsesowicz – Radny Rady Powiatu 

4. Jacek Szkwarek – Dyrektor ZSP Nr 1 w Barlinku 

5. Łukasz Jędrzejewski – Wicedyrektor ZSP NR 1 w Barlinku 

 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o przedstawienie informacji na temat wypowiedzenia umowy ze Szczecińską 

Fundacją Talent Promocja – Postęp. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zapytał o odpowiedź Fundacji na pismo wypowiadające umowę najmu? Zauważył, że po 

wypowiedzeniu umowy Fundacja korzysta bezpodstawnie z przedmiotu dzierżawy. Nie 

można wystawiać faktur, jedynie można żądać odszkodowania. Zapytał jaka stawką będzie 

obciążona Fundacja? Zapytał do kiedy są wystawiane faktury? 

 

Jacek Szkwarek – Dyrektor ZSP Nr 1 w Barlinku 

Odpowiedział, że od 8 do 10 każdego miesiąca. Zwrócił uwagę, że w listopadzie nie są już 

wystawiane faktury. Fundacja zalega z odpłatnością za wodę.  

Poinformował, że Fundacja nie odpowiada na przesyłane do niej pisma i nie wykazuje chęci 

współpracy. 

 

Członek Zarządu – Urszula Sawicka 

Zapytała, czy zostało wypracowane stanowisko z kancelarią prawną? 
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Jacek Szkwarek – Dyrektor ZSP Nr 1 w Barlinku 

Odpowiedział, że nie. Doskonale wiemy z jakim przeciwnikiem mamy odczynienia, sprawą 

musi się zająć profesjonalna kancelaria prawna. Jest to trudny przeciwnik, który będzie robił 

wszystko, aby tego przedmiotu nie wydać. Poinformował, że otrzymał informacje, że od dnia 

1 grudnia rozpoczyna swoją działalność kolejne przedszkole. Zwrócił uwagę, że wiązać się to 

będzie z jeszcze większym eksploatowaniem terenu. Korzystanie z pomieszczeń i Sali 

gimnastycznej w późnych godzinach popołudniowych stwarza niebezpieczeństwo. Przekazał, 

że nie otrzymał żadnych oficjalnych informacji z tym związanych. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zapytał, czy umowa zakładała możliwość prowadzenia tego typu działalności? 

 

Jacek Szkwarek – Dyrektor ZSP Nr 1 w Barlinku 

Odpowiedział, że Fundacja wynajmowała nieruchomość na prowadzenie działalności 

informacyjnej i oświatowej, a prowadzenie przedszkola jest działalnością oświatową. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zapytał o koszty ogrzewania internatu? 

 

Łukasz Jędrzejewski – Wicedyrektor ZSP NR 1 w Barlinku 

Odpowiedział, że roczny koszt utrzymania trzech budynków to ok. 210 000,00 zł.  

 

Jacek Szkwarek – Dyrektor ZSP Nr 1 w Barlinku 

Przekazał, że zatem kwota 70 000,00 zł to minimalny koszt ponoszony w internacie. 

Zwrócił uwagę, że ogrzewanie zostało zmniejszone w tym budynku o 2ºC. 
 

Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Zapytała, jakie działania zostaną podjęte po upływie okresu wypowiedzenia umowy? 

 

Jacek Szkwarek – Dyrektor ZSP Nr 1 w Barlinku 

Przekazał, że po upływie okresu wypowiedzenia można się upominać prawnego zwrotu  

budynku.  Poprosił, aby Kancelaria Prawna tut. Urzędu zajęła się tą sprawą. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przekazał, że dyrektor może liczyć na pomoc Kancelarii Prawnej. 

Ad. 2 

Przyjecie Porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przekazał, że porządek posiedzenia Zarządu przedstawia się następująco: 

(porządek stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2.        Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Dyskusja dotycząca wstępnego projektu budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2016 rok. 

4. Zamkniecie posiedzenia. 
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Ad.3 

Dyskusja dotycząca wstępnego projektu budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2016 rok. 

 

Małgorzata Popławska – Skarbnik Powiatu 

Poinformowała, że dochody zostały zaplanowane w oparciu o zawiadomienie Ministra 

Finansów o prognozowanych kwotach subwencji oraz udziału w podatku dochodowym od 

osób fizycznych, w oparciu o zawiadomienie Wojewody Zachodniopomorskiego  

o prognozowanych kwotach dotacji na zadania z zakresu administracji rządowej i na zadania 

własne na 2016 rok oraz o złożone przez jednostki organizacyjne powiatu plany finansowe. 

Przewidywany plan dochodów to kwota 64 069 785,80 zł. 

Zwróciła uwagę, że przedstawiony materiał jest wciąż aktualizowany. Zmianie ulegnie 

wysokość dochodów z tytułu najmu po wypowiedzeniu umowy ze Szczecińska Fundacją 

Talent-Promocja-Postęp  przez ZSP Nr1 w Barlinku. 

Przekazała, że w ZSP Nr 1 w Barlinku ulegną zmianie dochody dotyczące realizacji projektu 

ERASMUS+. Zostaną one pomniejszone w związku z tym, że jednostka otrzymała drugą 

transzę dotacji w tym roku. Zostanie wykonana korekta do planu finansowego i wydatki na 

2016 rok będą sfinansowane w części z dotacji, a w części z wolnych środków. 

Wyjaśniła, że jednostka otrzymała transzę dotacji w wysokości 80 000,00 zł. Planowane jest 

wydatkowanie do końca roku kwoty 18 000,00 zł. Pozostała cześć przejdzie w wolnych 

środkach na rok następny. 

W rozdziale 85421 Zespół Szkół i Placówek w Smolnicy zaplanował dochody na kwotę 

108 000,00 zł. Po rozmowie z Główną Księgową PCOF-A i przeanalizowaniu wykonania 

dochodów w 2015 roku przekazała, że uważa iż dyrektor nie wypracuje w całości tej kwoty. 

Przekazała, że na miesiąc czerwiec wykonanie dochodów wyniosło 25 000,00 zł w związku  

z tym skorygowano plan dochodów na 2016 rok do kwoty 50 000,00 zł. 

Przekazała, że nie ma zaplanowanych dochodów z tytułu sprzedaży majątku, gdyż Wydział 

Geodezji nie przewidział żadnej sprzedaży. Zwróciła uwagę, że dochód można wprowadzić 

do budżetu po sprzedaży nieruchomości. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zwrócił uwagę, że dochody ze schetynówek również nie powinny być ujmowane. 

 

Małgorzata Popławska – Skarbnik Powiatu 

Poinformowała, że na koniec zestawienia została ujęta informacja, że w rozdz. 60014 

planowane dochody w wysokości 1.317.500,00 zł stanowią dofinansowanie do inwestycji 

planowanej w kwocie 1.550.000,00 zł. Zwrot z budżetu państwa w wysokości 50% stanowi 

kwota 775.000,00 zł. Wkład Gminy Barlinek w wysokości 70% stanowi kwota 542.000,00 zł. 

Wkład własny w kwocie 232.500,00 zł. 

 

Kolejno: 

 

Przekazała, że w wydatkach przedstawionych w ostatniej kolumnie zaplanowano wydatki na 

oświatę do wysokości subwencji podanej przez Ministerstwo. 

Według wyliczeń brakująca kwota wyniesie 6.500.000,00 zł. Jeżeli uwzględnimy też 

przewidywany zwrot subwencji na kwotę 1.048.000,00 zł to wydatki kształtują się na 

poziomie 70.000.000,00 zł. Natomiast dochody to kwota 64 069 785,80 zł. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zapytał, jak wyglądają  wydatki w stosunku do planu w 2015 roku? 

 

Małgorzata Popławska – Skarbnik Powiatu 
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Poinformowała, że w drugiej kolumnie jest podany plan na 30.09.2015 roku. Zakładamy, że 

zostanie on wykonany w 100%. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o płatność związaną z protokołem Urzędu Kontroli Skarbowej dotyczącym MOW  

w Renicach, czy będzie możliwość renegocjowania jej wysokości? 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zwrócił uwagę, że będzie wydana decyzja administracyjna. Kwotę płatności będzie można 

starać się rozłożyć na raty. 

 

Małgorzata Popławska – Skarbnik Powiatu 

Poinformowała, że w wydatkach ulegnie zwiększeniu plan finansowy na kwotę 25.451,00 zł 

w dotacjach przekazywanym gminom w związku z dofinansowaniem części etatu dla 

pracownika oddelegowanego do prac związkowych. 

Ponadto wpłynął plan finansowy dotyczący programów profilaktycznych i zdrowotnych na 

kwotę 11 400,00 zł. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Poruszył kwestię wynajęcia sali gimnastycznej przy ul. Gorzowskiej w Barlinku. 

Poinformował, że użyczenie jej stowarzyszeniom jest możliwe z uwagi na trwałość projektu 

tylko i wyłącznie poprzez uruchomienie zadania własnego i podpisanie umowy na jego 

prowadzenie np. z prowadzącym zajęcia sportowe lub taneczne. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o wydatek dotyczący ul. Północnej 15 w Myśliborzu? 

 

Małgorzata Popławska – Skarbnik Powiatu 

Poinformowała, że w nowo przygotowanym materiale ujęła kwotę 20.000,00 zł. 

Przekazała, że chciałaby omówić kolejne elementy przedstawionych wydatków. Przekazał, że 

zostały one zaplanowane do wysokości subwencji jednak w roku 2015 Powiat do oświaty 

dołożył ok. 2 000.000,00 zł. Zatem w przypadku określenia oszczędności należy je 

przeznaczyć na oświatę. 

Przedstawiła propozycje zmniejszenia planu wydatków w rozdz. 60014 – drogi publiczne 

powiatowe w §4210, § 4270 

Przedstawiła wydatki w Starostwie Powiatowym. Zwróciła uwagę na zmniejszenie wydatków 

na wynagrodzenia osobowe. 

Przedstawiła wydatki na kwalifikacje wojskową, która związana jest z dotacją z budżetu 

Państwa. 

Przedstawiła wydatki w rozdz. 75095 pozostała działalność, gdzie są to wydatki obligatoryjne 

związane z umowami. 

Przedstawiła wydatki w rozdz.75411 – Komendy powiatowe Państwowej Straży Pożarnej. 

Gdzie również jest przyznawana dotacja z budżetu Państwa. 

Przekazała, że dział 757 Obsługa długu publicznego są to odsetki od kredytów i obligacji  

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zapytał o wydatki związane z zakupem energii w starostwie Powiatowym? Zwrócił uwagę, że 

po zmianie siedziby Starostwa plan na 2016 rok powinien być mniejszy. 

 

Małgorzata Popławska – Skarbnik Powiatu 

Przekazała, że taki plan został przedstawiony  przez Wydział i zostanie to zweryfikowane. 
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Przedstawiła wydatki na rezerwy ogólne i celowe. Poinformowała, że wydatki oświatowe 

zostały przygotowane we współpracy z PCOF-A w Myśliborzu. Wydatki zaplanowano do 

wysokości subwencji oświatowej. Zwróciła uwagę na wydatki związane ze szkołami 

niepublicznymi. Wskazała konieczność oszczędności w oświacie i realizację planów 

dotyczących decyzji w zakresie reorganizacji placówek. 

Przedstawiła wydatki w rozdz. 80102 – Szkoły Podstawowe specjalne w tym wydatki dla 

Młodzieżowego Ośrodka wychowawczego w Renicach, szkół niepublicznych i Zespołu Szkół 

i Placówek w Smolnicy. 

Przedstawiła wydatki w rozdz. 80110 – Gimnazja.  

Przedstawiła wydatki na licea ogólnokształcące w Szkołach ponadgimnazjalnych min. ZSP 

Nr 1 w Dębnie, ZSP Nr 1 w Barlinku, Zespół Szkół w Myśliborzu. Zwróciła uwagę, ze plan 

na 2016 jest mniejszy w stosunku do planów na 2015 rok. 

Przedstawiła wydatki w dziale 851 – Ochrona zdrowia.  

Przekazała, że wydatki na programy polityki zdrowotnej w rozdz. 85149 zostaną 

zabezpieczone na kwotę 11 400,00 zł. 

Poinformowała o zaplanowanej kwocie na składki na ubezpieczenia zdrowotne oraz 

świadczenia dla osób nie objętych obowiązkiem ubezpieczenia zdrowotnego. Która pochodzi 

z budżetu państwa. 

Przekazała, że w dziale ochrona zdrowia w rozdz. 85195 pozostała działalność  została 

zaplanowana kwota 49 850,00 zł na pokrycie przyjętych zobowiązań po likwidacji  

i przekształcanych jednostkach zaliczanych do sektora finansów publicznych – dotyczy to 

zobowiązań po Szpitalu w Barlinku. 

Przekazała, że w dziale 852 Pomoc społeczna znajdują się wydatki na Regionalną Placówkę 

Opiekuńczo-Terapeutyczną w Dębnie oraz Powiatową Placówkę Opiekuńczo-Wychowawczą 

w Dębnie.  

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na wysokie koszt ponoszone w Powiatowej Placówce Opiekuńczo-

Wychowawczej w Dębnie.  

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przekazał, że umieszczenie dzieci w innych powiatach byłoby porównywalnym kosztem. 

 

Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Zaproponowała, aby dokonać analizy kosztów z tym związanych. 

 

Członek Zarządu – Urszula Sawicka 

Zwróciła uwagę, że należy sprawdzić koszty funkcjonowania jednostki, ponieważ być może 

placówka utrzyma się w kwocie jaka jest przeznaczana na wychowanków.  

Zapytała o wysokie koszty odpisu na Fundusz Świadczeń Socjalnych? 

 

Małgorzata Popławska – Skarbnik Powiatu 

Odpowiedziała, że związane jest to z dużą ilością emerytów, którzy zostali przeniesieni ze 

zlikwidowanego Domu Dziecka. 

Poinformowała, że Regionalna Placówka Opiekuńczo-Terapeutyczna zaplanowała wydatki na 

poziomie 2.658.561,00 zł. Natomiast przy wyliczeniu aktualnego stanu dzieci oraz stawki  

za ich pobyt wydatki powinny wynosić  2.056.707,84 zł. Plan został zredukowany do 

wpływów. 

Przekazała, że w Starostwie Powiatowym został zaplanowany wydatek w kwocie 70.921,00 zł 

z uwagi na koszt utrzymania jednego dziecka przebywającego w innym powiecie. 
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Poinformowała, że Dom Pomocy Społecznej przygotował plan na kwotę 6.426.600,00 zł. 

Plan ten został zmniejszony do wysokości zaplanowanych dochodów i dotacji z budżetu 

Państwa do kwoty 5.875.879,00 zł. Podobna kwota była ustalona w poprzednim roku. 

Przekazała, że kolejne są rodziny zastępcze w rozdz. 85204 w  § 3110 świadczenia społeczne 

został złożony plan na kwotę 3.221.283,00 zł, natomiast rok 2015 zamyka się kwotą 

2.043.816,00 zł.  Zaproponowała, aby zmniejszyć zaplanowaną kwotę do 2.285.283,00 zł. 

Przekazała, że w rozdziale 85205 – zadania w zakresie przeciwdziałania przemocy w rodzinie 

została zaplanowana kwota 5000,00 zł i jest to dotacja z budżetu Państwa na zadania zlecone.  

W rozdziale 85218 Powiatowe centra pomocy rodzinie plan na 2015 wynosił 567.209,00 zł. 

Plan na 2016 rok to kwota 559.617,00 zł. 

Zwróciła uwagę na wzrost wynagrodzeń z uwagi na zmianę struktury zatrudnienia  

w jednostce.  Przekazała, że jeżeli będzie zatrudniony dyrektor w jednostce, środki finansowe 

będą musiały być zwiększone, gdyż w tej chwili nie ma zaplanowanych środków na 

wynagrodzenie z tym związane. 

Przedstawiła plan wydatków w rozdziale 85220 – Jednostki specjalistycznego poradnictwa, 

mieszkania chronione i ośrodki interwencji kryzysowej, gdzie wydatki są zabezpieczane  

z własnych środków w kwocie 47 112,00 zł. 

W dziale pozostałe działania w zakresie polityki społecznej rozdz. 85321 Zespoły do spraw 

orzekania o niepełnosprawności zaplanowano kwotę 164.000,00 zł i taka dotacja została 

przyznana przez Wojewodę Zachodniopomorskiego. 

W rozdziale 85333 Powiatowe Urzędy Pracy został złożony plan finansowy na kwotę 

2.267.854,00 zł. Proponuje się ustalić plan wydatków na poziomie 2.041.100,00 zł. 

Zwróciła uwagę, na brak planowanych do realizacji projektów unijnych. Zapytała, czy 

dokonać dalszego zmniejszenia planu wydatków na wynagrodzenia osobowe? 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zaproponował zmniejszenie o kwotę 50 000,00 zł. 

 

Małgorzata Popławska – Skarbnik Powiatu 

Poinformowała, że na działalność Warsztatów Terapii Zajęciowej w § 2310 została 

zaplanowana kwota 12.330,00 zł. 

W dziale 854 Edukacyjna opieka wychowawcza na szkoły niepubliczne zaplanowano kwotę 

362.771,00 zł. 

Przedstawiła plan wydatków zaplanowanych dla  Poradni Psychologiczno-Pedagogicznych, 

które są w pełni zabezpieczone. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Poruszył kwestię włączenia Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej do Zespołu szkół  

i wynajęcia pomieszczeń dla Stowarzyszenia BRATEK w Barlinku. 

 

Małgorzata Popławska – Skarbnik Powiatu 

Poinformowała, o środkach finansowych przekazywanych na szkoły niepubliczne. Szkoły te 

otrzymują subwencję zgodnie z wykazem wychowanków jaki jest podawany. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zwrócił uwagę, że funkcjonowanie szkół niepublicznych jest niekorzystne dla Powiatu. 

 

Małgorzata Popławska – Skarbnik Powiatu 

Poinformowała, że szkół niepublicznych jest zbyt duża ilość. Najwięcej środków jest 

przekazywana dla Stowarzyszenia BRATEK. 
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Członek Zarządu – Urszula Sawicka 

Zapytała o kontrolę szkół niepublicznych? 

 

Małgorzata Popławska – Skarbnik Powiatu 

Poinformowała, że kontrola powinna być przeprowadzana.  

Przedstawiła informację dotyczącą zwrotu środków w kwocie 1.548.406,05 zł, która dotyczy 

w części TPD w Myśliborzu oraz MOW w Renicach. Kontrola dotyczyła podanych danych 

do SIO.  

 

Członek Zarządu – Urszula Sawicka 

Przekazała, że za informacje przekazywane do SIO odpowiadają jednostki. 

 

Małgorzata Popławska – Skarbnik Powiatu 

Poinformowała, że plan wydatków na 2016 rok w Domu Wczasów Dziecięcych wynosi 

1.047.563,00 zł. 

 

Członek Zarządu – Urszula Sawicka 

Zapytała, dlaczego zaplanowano tak dużą kwotę w porównaniu do planu na 2015 rok? 

 

Małgorzata Popławska – Skarbnik Powiatu 

Odpowiedziała, że jest to plan zawierający dochody własne i subwencję oświatową. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zapytał o wysokość planowanych dochodów w Domu Wczasów Dziecięcych? 

 

Małgorzata Popławska – Skarbnik Powiatu 

Odpowiedziała, że  jest to kwota 340.000,00 zł. 

Poinformowała, że zaplanowane wydatki w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym  

w Renicach wynoszą 288.896,00 zł. Plan wydatków w Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii 

w Smolnicy został zaplanowany na poziomie 866 743,00 zł. Zwróciła uwagę, że wydatki  

w ciągu roku mogą ulec zwiększeniu. 

Przedstawiła plan wydatków w dziale 900 Gospodarka Komunalna i ochrona środowiska. 

Przekazała, że została zaplanowana kwota 92.500,00 zł w związku z koniecznością 

wykonania ekspertyzy. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zwrócił uwagę, że ma wątpliwość co do zrealizowania dochodów w tym dziale. 

 

Małgorzata Popławska – Skarbnik Powiatu 

Przekazała, że jest to uzależnione od Marszałka Województwa Zachodniopomorskiego. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zwrócił uwagę, że należałoby zmniejszyć w tym punkcie dochody. 

 

Członek Zarządu – Urszula Sawicka 

Zapytała, o dochody dotyczące wpłat z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności oraz prawa 

użytkowania wieczystego nieruchomości, dlaczego zostały zaplanowane na zerowym 

poziomie, natomiast w 2015 roku zaplanowano kwotę 298 000,00 zł? 

 

Małgorzata Popławska – Skarbnik Powiatu 

Odpowiedziała,  że są to dochody dotyczące sprzedaży majątku. 
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Poinformowała, że przedstawione zmiany i sugestie zostaną uwzględnione i ujęte  

w ostatecznej propozycji projektu budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2016 rok. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zwrócił uwagę, że najważniejszą kwestią jest realizacja programu naprawczego. Zapytał  

o zgodę Zarządu na zaplanowanie środków na realizacje zadań z zakresu kultury i sportu 

przez instytucje zewnętrzne, aby móc zagospodarować salę na ul. Gorzowskiej w Barlinku. 

 

Kolejno: 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zaproponował, aby rozpatrzyć kartę sprawy Zastępcy dyrektora PCPR w Myśliborzu 

dotyczącą zastrzeżeń do sprostowania do Protokołu Nr 50/2015 z posiedzenia Zarządu 

Powiatu w Myśliborzu odbytego dnia 14 września 2015 roku. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zwrócił uwagę, że w przedmiotowej sprawie toczy się postępowanie wyjaśniające. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zauważył, że protokół z kontroli został sporządzony. Poprosił o wyjaśnienie tej kwestii. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Poprosił o ostateczne zakończenie sprawy. Z protokołu z kontroli wynika, że poniesiony 

wydatek nie był nieuzasadniony. Jeżeli rodziny zastępcze zostały przeszkolone to było to 

słuszne i powinno się to wykonywać nawet co dwa lata, jeżeli będą środki finansowe. 

 

Członek Zarządu – Urszula Sawicka 

Przekazała, że jest przeciwna tej sprawie. Karta sprawy była błędnie przygotowana. 

Przekazała, że nie będzie uczestniczyła w dalszym podejmowaniu decyzji w tej sprawie. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że sprawa została wyjaśniona w postępowaniu kontrolnym. Poprosił  

o ostateczne podjęcie decyzji przez Zarząd.  

  

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Poinformował, że otrzymał opinię prawną zgodnie z którą stosownie do treści art. 76 ust. 1 

ustawy z dnia 9 czerwca 2011r. o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej ( j.t. Dz. U. 

2015 poz. 332 ze zm.) organizatorem rodzinnej pieczy zastępczej jest min. jednostka 

organizacyjna powiatu. Zgodnie z treścią art. 76 ust. 4 pkt. 3a cytowanej ustawy do zadań 

organizatora rodzinnej pieczy zastępczej należy między innymi zapewnienie badań 

psychologicznych kandydatom do pełnienia funkcji rodziny zastępczej lub prowadzenia 

rodzinnego domu dziecka oraz rodzinom zastępczym i osobom prowadzącym rodzinne domy 

dziecka.  

Wobec powyższego zawarcie umowy na przeprowadzenie rzeczonych badań wobec 

kandydatów do pełnienia funkcji rodzin zastępczych znajduje uzasadnienie ustawowe. Tego 

samego rodzaju uzasadnienie ustawowe na czynienie wydatków w przedmiocie badań należy 

przyznać rodzinom zastępczym oraz prowadzącym rodzinne domy dziecka.  

Zakres przedmiotowy umowy określony w § 2 ust. 1 wskazuje na przeprowadzenie badań  

w stosunku do kandydatów do pełnienia funkcji rodzin zastępczych i w tym zakresie winny 

być przeprowadzone badania.  
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Jeśli jednak zgodnym celem i zamiarem stron było od chwili zawarcia umowy 

przeprowadzenie badań w stosunku do osób prowadzących rodziny zastępcze lub rodzinne 

domy dziecka istnieje możliwość - celem rozwiania wątpliwości interpretacyjnych zakresu 

umowy - zawarcie porozumienia w trybie art. 65 kodeksu cywilnego mocą którego zostanie 

jasno określony zakres  przedmiotowy umowy. Karta sprawy bowiem stwierdza, iż zakres 

przedmiotowy umowy jest inny aniżeli wskazano w umowie. Skoro zaś realizacja umowy 

dotyczyła zakresu wskazanego w akcie sprawy należy uznać, iż zakres określony w umowie 

jest inny aniżeli zamiar stron. 

Zwrócił uwagę, że zostało przyjęte sprostowanie do protokołu z dnia 14 września 2015 roku. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zaproponował, aby dokonać anulowania przedmiotowego sprostowania. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przekazał, że jest to jedna sprawa, a kolejna dotyczy skorzystania z art. 65 Kodeksu 

Cywilnego i uwzględnienie oświadczenia woli wskazującego iż intencją podpisania umowy 

było przeprowadzenie badań/ diagnoz psychologicznych zawodowym rodzinom zastępczym  

i prowadzącym rodzinne domy dziecka. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o anulowaniu sprostowania do Protokołu Nr 50/2015 

z  posiedzenia Zarządu Powiatu odbytego w dniu 14 września 2015 roku i przyjęciu zapisu 

zgodnego z przedstawiona kartą sprawy. Jednocześnie podjął decyzję o określeniu, że 

zgodnie z art. 65 § 2 ustawy Kodeks Cywilny intencją podpisania umowy było 

przeprowadzenie badań/ diagnoz psychologicznych zawodowym rodzinom zastępczym  

i prowadzącym rodzinne domy dziecka. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 0, 1 Członek Zarządu wstrzymał się od głosu. 
 

Podczas głosowania nieobecna – Urszula Sawicka 

Ad. 4 

Po wyczerpaniu porządku obrad Zarząd zakończył posiedzenie. 
 

 

Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 
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